
  

  

  

Nørre Alslev Skole, den 19/3 2021  

  

Skolebestyrelsesmøde – Referat  

Teams – Se link i mail  

Onsdag, den 24/2 2021, kl. 18.30-21.00  
  

Til stede: Astrid, Anne Marie, Mathilde, Kirsten, Anette K, Katja, Hanne, Pia C, David, Nick, Sofus, Pernille og 

Thomas  

  

  

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt.  

  

2. Punkter til eventuelt Se 

eventuelt.  

  

Orientering  

 

3. Meddelelser  

• Formanden/Bestyrelsen o LUNA – 4 firmaer 

har lavet præsentationer med deres forslag 

til 2. etape af bevægelsesparken, som bliver 

foran scenen på det grønne område. Der var 

mange gode, men bestemt osse dyre forslag.  

o Der er flere gode fortællinger om genåbningen.  

o Forventede klassesammenlægninger i forbindelse med kommende skoleår – Der bør 

informeres til forældregruppen, når vi ved det med sikkerhed. Der afholdes møder med 

forældrerådet snarest.  

• Skoleledelsen o Elevtal – 1 ned.  

• Elevråd  o Der er rimelig god moral. Det går 

ok.  

• Medarbejderrepræsentanter  o Dorthe 

Mouritsen er gået på pension.  

o SFO – Eleverne arbejder med vandtema på glasgangen.  



  

    
Drøftelser  

 

4. Corona  

• Orientering om situationen generelt.   

• Der er ros til en stor del af den undervisning, der foregår.  

• Der blev orienteret specifikt omkring 8. og 9. kl., og hvordan vi forventer at klare 

terminsprøverne samt afgangsprøverne til sommer. Der var en drøftelse omkring vigtigheden af, 

at der i prøverne også ligger kompetencer, der skal læres.   

• Vi forventer, at dansk, matematik og engelsk skal afvikles som vi plejer med synopser, mundtlige 

prøver osv.  

• Det har været fint at få 0.-4. årgang tilbage.  

  

5. Skolens udviklingspunkter  

Corona har ikke gjort noget godt for skolens indsatsområder. De få personalemøder vi har afholdt, har 

været brugt på planlægning og praktiske opgaver. Derfor har det været begrænset, hvor langt vi er nået 

og viderefører derfor mange af indsatsområderne.  

I kommende skoleår vil vi fokusere på:  

• Faglig rød tråd i dansk, matematik og flex.  

• Trivsel – bl.a. ud fra en styrkelse af klassekonferencer og elevsamtaler samt de indsatser der kan 

sættes i gang herunder samarbejdet med PPC og sagsbehandlere (indstillinger og 

underretninger). Bl.a. vil et af vores mål være at få udredt og beskrevet problematikker hos børn 

tidligere end vi får nu.  

  

6. Elevplaner  

Pernille gennemgik elevplanerne. De blev drøftet.   

Det forventes, at der kommer et nationalt udspil, da der bliver arbejdet med det.  

Elevplaner bliver muligvis ikke lavet i coronaperioden. Vi afventer udmelding fra UVM.  

  

  

Beslutninger  

 

7. Princip om mobbepolitik   

Princippet blev præsenteres af Pernille og drøftet.  

Der blev tilføjet og ændret små ting.   

Princippet bliver endelig godkendt med referatet.  

Se bilag.  

  

8. Budget ’21  

Ledelsen fremlagde Budget ’21, som blev vedtaget.  

  



  

Eventuelt  

 

  

  

  

  

  

  

  

Punkter til næste møder  

 

 •  Værdiregelsæt  

  

  

  

Mødedatoer 2021 (kl. 18.30-21)  

 

• Torsdag, den 25/3  

• Mandag, den 26/4  

• Tirsdag, den 25/5  

• Onsdag, den 16/6  

  


